
 
 
 

Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2007. május 2-án 14:00 órakor Budapesten a MEE 309. sz 
tárgyalójában megtartott nyilvános üléséről 

 
Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Dr. Vajda István, Kovács László helyett Szedlacsek Ferenc, Kiss Kálmán, Szilágyi 
András, Bognár Alajos, Horváth József, Pintér József, Rácz Géza, Turi Gábor elnökségi 
tagok, továbbá Lernyei Péter állandó meghívott. 
Kimentette magát: Orlay Imre Nagy János, Bartos Csaba, Rózsa Ferenc, Almási Sándor Dr. 
Dán András. 
Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy ülés határozatképes. Az 
elnökség az előzetesen meghirdetett napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
Első napirendi pontként Kovács András főtitkár adott tájékoztatást az előző elnökségi ülés 
óta tett intézkedésekről, illetve a határozatok végrehajtásáról. A MEE ElektroSalonon 
szereplésével kapcsolatos anyag elkészült. Kovács András főtitkár megbeszélést folytatott az 
Országos Műszaki Múzeum főigazgatójával az Elektrotechnikai Múzeum épületével 
kapcsolatos helyzetről. Az alapszabály tervezetet jogász látta.  
Az Országos Elnök-titkári Tanácskozásról véleményt nyilvánítottak Rácz Géza, Bognár 
Alajos, Balázs Péter mely szerint a rendezvény eredményes volt a résztvevők többsége 
pozitívan értékelte. 
Dervarics Attila elnök úgy értékelte, hogy sikerült elérni a megújulási program kedvező 
fogadtatását, pozitív várakozás van. A további teendőket a főtitkárral is értékelték, melynek 
alapján további munkamegosztásban egyeztek meg az akcióterveket, illetve a feladatokat 
felosztották egymás között. 
Második napirendi pontként Balázs Péter a Szervezési Bizottság elnöke a 83. Közgyűlés 
határozati javaslatait terjesztette elő: beszámolók elfogadása (EE, EB), közhasznúsági jelentés 
elfogadása, megújulási program elfogadása és annak végrehajtására az elnökség felkérése, 
alapszabály módosítás elfogadása, az EUREL tagság megszüntetése. 
Az elnökség áttekintette a közgyűlés elé terjesztendő alapszabály módosítás végleges 
változatát.  
A közgyűlési meghívót és a napirendekhez kapcsolódó dokumentumokat (határozati 
javaslatok, EB jelentés, EE beszámoló, alapszabály tervezet)  a titkárság 2007. április 4-én 
postázza a küldöttek címére. 
26/2007 az Egyesületi Elnökség 13 igen szavazat és egy tartózkodás mellett elfogadta a 
közgyűlésen előterjesztendő alapszabály szövegét. 
27/2007 az Egyesületi Elnökség 14 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Egyesületi 
Elnökségi beszámolót, melyet a közgyűlés elé terjeszt. 
28/2007 az Egyesületi Elnökség 14 igen szavazattal javasolja a közgyűlésnek a MEE EUREL 
tagságának megszüntetését. 
Harmadik napirendi pontként Schachinger Tamás Gazdasági Bizottság elnöke terjesztette 
elő a MEE 2006. évi mérlegbeszámolóját és közhasznúsági jelentését. Az elnökség előzetesen 
írásban megkapta a mérlegbeszámolót és eredmény kimutatást, a közhasznúsági jelentést, 
könyvvizsgálói jelentést és a gazdálkodási adatok, Gazdasági Bizottság, valamint az 
Ellenőrző Bizottság írásos véleményét tartalmazó dokumentumokat. 
Az Ellenőrző Bizottság véleménye: „a MEE Ellenőrző Bizottsága Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület 2006. évi mérlegbeszámolóját, eredmény kimutatását, a könyvvizsgálói jelentést, 



valamint a közhasznúsági jelentést, az azokban foglaltakat a MEE Gazdálkodási 
Szabályzataival, a vonatkozó törvényekkel és rendeletekkel összhangban lévőnek találta és az 
Egyesület Elnöksége, valamint a Közgyűlés számára elfogadásra javasolja. A Gazdasági 
Bizottsághoz hasonlóan kéri azonban az elnökséget, hogy mivel a 2006. évi eredmény 
lényegesen elmaradt a 2005. évihez képest, a jövő érdekében ennek okait részletesen 
elemezze!”  
A Gazdasági Bizottság a dokumentumokat megvizsgálta az azokban foglaltakat a MEE 
gazdálkodási szabályzataival, a vonatkozó törvényekkel és rendeletekkel összhangban 
levőnek találta és az Egyesületi Elnökség számára elfogadásra javasolja. 
29/2007 az Egyesületi Elnökség 14 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a MEE 2006. évi 
mérlegbeszámolóját, eredmény kimutatását, közhasznúsági jelentését, könyvvizsgálói 
jelentést, a Gazdasági Bizottság és az Ellenőrző Bizottság véleményének figyelembe 
vételével. Az Ellenőrző Bizottság által feltett kérdésekre a választ rövid időn belül meg kell 
adni, továbbá a megújulási program források munkabizottsága vizsgálja meg a bevétel 
csökkenés okát.  
Egyéb napirendi pontok közül 

- Schachinger Tamás GB elnök tájékoztatást adott az egyesület 2007. első negyedévi 
gazdasági helyzetéről (az elnökség előzetesen írásban megkapta az első negyedévi 
mérlegbeszámolót, valamint a gazdálkodási adatokat) 

- Az Országos Képzési Jegyzékkel kapcsolatos problémák miatt elnök-főtitkári 
aláírással levelet küldtünk a Szociális és Munkaügyi Minisztérium 
szakállamtitkárának. 

- Bognár Alajos BUDAKO elnök tájékoztatást adott a legutóbbi koordinációs ülésről, 
melyen kifogásolták, hogy az ELMÜ Szervezet által javasolt személy nem kapja meg 
az Életpálya díjat. Kovács András főtitkár válaszában elmondta, hogy a döntést a 
díjbizottságok demokratikusan hozták meg és azt az elnökség a legutóbbi ülésén 
egyhangúlag jóváhagyta. 

- Kovács András főtitkár javasolta a Technikatörténeti Bizottságnak, hogy folytassa az 
emlékülés sorozatot és vegye napirendre Király Árpád emlékülés megszervezését. 

- Tóth Péterné Kommunikációs és Marketing Bizottság elnöke tájékoztatta az 
elnökséget a május 8-11 közötti ElektroSalonon történő MEE részvételről: elkészült a 
szórólap és a sajtótájékoztató anyaga, a MEE szakmai nap programját véglegesítették. 

- Schachinger Tamás GB elnök tájékoztatta az elnökséget, hogy a MTESZ-el 
kapcsolatos témákat a soron következő elnökségi ülésen önálló napirendi pontként 
szükséges tárgyalni. 

Dervarics Attila elnök zárt ülést rendelt el. 

 

Soron következő elnökségi ülésre 2007. június 6-án 14:00 órakor a MEE 309.sz. 
tárgyalójában kerül sor. 

 

Budapest, 2007. május 9. 

 

Összeállította  Lernyei Péter        jóváhagyta Kovács András főtitkár 
   ügyvezető igazgató 


